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Kære Cecilia Lonning‐Skovgaard  
 
Tak for din henvendelse til Teknik‐ og Miljøforvaltningen den 25. november 2020 vedrørende belægningsprocenten 
på parkeringspladser til anvendelse for elbiler.  
 
Teknik‐ og Miljøforvaltningen har ikke udført specifikke parkeringstællinger på parkeringspladser reserveret til el‐ og 
plugin‐hybrid biler siden 2017, og har derfor ikke aktuelle tal på området. Der er et begrænset økonomisk beløb til 
trafiktællinger i forvaltningen og samtidig en række nye parkeringszoner og randområder, hvor behovet for 
trafiktællinger er betydeligt. Der har derfor ikke været økonomi til at foretage specifikke parkeringstællinger på 
parkeringspladser reserveret til el‐ og plugin‐hybrid biler siden 2017.  
 
På baggrund af et stigende antal henvendelser fra borgere, der efterspørger flere ledige pladser til opladning, 
vurderer forvaltningen, at der generelt er høj belægning på de oprettede parkeringspladser med el‐ladestandere. 
Forvaltningen har der ud over modtaget et stort antal ansøgninger om etablering af nye ladestandere i København. 
På mandag den 7. december 2020 skal Teknik‐ og Miljøudvalget tage stilling til, hvorvidt rammen for reserverede 
parkeringspladser med tilhørende el‐ladestandere skal udvides. Du kan læse indstillingen her: | Københavns 
Kommune (kk.dk) 
 
Du er naturligvis velkommen til at skrive til mig igen, hvis du har opfølgende spørgsmål eller kommentarer.  
 
Med venlig hilsen  

Hans Christian Karsten 
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